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Närvarande
Emelie Schlyter (Ordförande)
Malva Lewerin (Skattmästare)
Samuel Weber (Sekreterare)
Bartosz Stroinski (General)
Lina Ericsson (Näringsliv)
Josefin Lagerquist (Aktivitet)
Taiyo Nohira (PR)
Daniel Nestor (Idrott)
Måns Bergenheim (Idrott)
Ingrid Raisis (Vice ordförande)
Hanna Magneryd (General)
Alicia Khoury (PR)
Matilda Nilsson (Näringsliv)
Lisa Andersson (General)

Frånvarande
Albin Pöppel (General)
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning)
Leo Nenzén (Kultur och utbildning)
Saga Madisson (Mentorskap)
Felix Boström (Mentorskap)
Alice Eyre (Fotograf)
Vilma Bodin (Sånganförare)
Lars Ljungberg (Aktivitet)

1. Mötets öppnande
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia
a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att
- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare
- välja Malva och Lina till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 10 oktober på mail.
Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen



c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att
- godkänna dagordningen

3. Ordförande har ordet
a) Lägesrapport

Signerat för ny domän. Pratade med consor om fortsatt samarbete med sejfa, kollat paketpris
för sångböckerna.

b) Kårföreningssamtal
Tillsammans med Ingrid. Gick bra, skröt lite. Det är samseks uppgift att informera oss, och de
ska ta det vidare. Samsek har några workshops som det är bra för våra utskott att gå på om vi
har tid.

c) Ordförande frukost
Frukost med de andra föreningarnas ordförande. PAX ET BELLUM vill hitta på något med
oss, de är ganska få.

d) General ansökan
Den går lika bra som för två veckor sedan, dvs. segt. Har träffat henne som sökt och hon
verkar supergrym och taggad. Vi får hjälpas åt att leta folk, styrelsen kan hjälpa till med
planeringen.

4. Vice ordförande har ordet
a) Lägesrapport
Var på sektionsråd med samek i torsdags, arbetsmarknadsmässan ska vara på eko 2:a april i
loket. För vidare att det är nya AI guidelines för examinationer. Dynamicus har börjat göra
nya sångböcker också. Socionomus var på kryssning. Annars händer det inte så mycket i de
andra föreningar. Historiestudenterna är på väg att bli invalda i Samsek.

5. Sekreterare
a) Lägesrapport

Inte hänt så mycket, mailat till de medlemmar som inte längre är medlemmar. Inget intresse
att förlänga från någon.

6. Ekonomi
a) Lägesrapport

Har betalat Norrland, inga straffavgifter och billigare än vad vi tänkt. Sejfa har inte betalat
än. Inte akavia heller.



7. Generaler
a) Lägesrapport

Inte så mycket. Fadderintygen ska skickas ut inom kommande dagar, planerar inför
fadderfuckoffen. Går sådär att hitta lokal. Kan snart stänga insparkskapitlet. Segt med general
ansökan.

8. Idrott
a) Lägesrapport

Har haft två fotbollsträningar, 9 pers första träningen och 14 pers andra träningen.
UMV gjorde en comeback och har sålt 35 biljetter stycken. 75 pers totalt som kommer åka.
Alla ska ha betalt, allt är i mål egentligen. Eventuellt några till som kommer att trilla in efter
CSN. Vinner över ekonomerna också i antal resande!

9. Näringsliv
a) Lägesrapport
Har skickat ansökan till merch grupp, 4 ansökningar hittills. Möte med consor, var inne på att
få fortsatt samarbete. Ska planera med kultur- och utbildning angående arbetsmarknadsmässa,
oklart om vi ska ha egen för samplan eller haka på samseks. Skickat ut till spons för
sångböckerna.

10. Kultur- och utbildningsutskottet
a) Lägesrapport
—

b) Mentorskap

Felix har skickat uppdateringar. Har haft 5 av 8 träffar. De får köpa fika för den budgeten de
fick beviljade.

11. Aktivitetsutskottet
a) Lägesrapport

Sitter med bordsplacering till julsittningen, har fått körschema och får ha en mic. Det kan gå
att få några enstaka biljetter extra. Prio de i spexgruppen som inte har biljetter.
Har delat ut lägenheter till Des X, ska samla in info till flygbiljetterna. Diskussioner kring hur
vi ska göra med depositionen, Föreningen står för det, men skador får den som orsakat stå
för.
Ska ha ett litet spex på halloweensittningen vilket blir som reklam för spexgruppen, vill få
folk att söka.
Uplands har inte kommunicerat så bra angåendevinprovningen, ska ta sig dit igen.

b) Sånganförare



Josefin fyller i att Vilma ska kolla låtar inför sittning, hjälper Lars med bordsplacering.

12. PR
a) Lägesrapport
Domänen har börjat flyttas, blev billigare. Fakturan som hänger över oss ska vi inte behöva
betala. Fixat så vi har fina länkar på instagram. Håller på med novemberkalendern.

b) Domän
—

13. Ekonomiuppföljning
Vi går igenom ekonomin.

14. Projektgrupper
a) SamKör
Ansökan till SamKör ligger ute, ska börja preppa låtar för julsittningen.

b) Spex
Har haft möte, ska träffas igen på onsdag. Vi öppnar upp för ansökan i samband med
sittningen.

c) Sångböcker
Har kommit igång, inte fått någon annan ansökan än. Fixar med de praktiska bitarna. Barre
grå igenom tidsplanen, målsättningen är att få ut ett utkast den 10:e november för feedback
från styrelsen. Sen att de beställs i början av december så de levereras inför nästa inspark.
Barre föreslår även ett alternativ på tryckeri vi kan beställa ifrån här i Uppsala. Styrelsen
positivt inställda till att få in spons från privatpersoner.

d) Arbetsmarknadsmässa
Näring och kultur ska ha möte. En person har allmänt intresse. Oklart om vi ska ha en egen
eller inte då Samsek ska ha en mässa, men institutionen har också mailat oss.

e) Merch
Fått in fyra ansökningar, de verkar taggade.

f) Övrigt
—

15. Studentrepresentanter
Det finns representantsposter hos institutionen som de gärna ser att vi fyller, bra om vi i
styrelsen kan fylla dem. Emelie skickar mer info kring det.

16. Nästa möte
6:e november samma tid samma plats, mötet efter den 18:e november



17. Övriga frågor
—

18. Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Samuel Weber

Justerat av:

Lina Ericsson

Malva Lewerin


